
Otázka č. 1 

chtěl bych se Vás zeptat, zda mi můžete zaslat link či obrázek poptávaného kontejneru: 

 

Technická data: 

Materiál HDPE 

  Objem 1100 l 

  Hmotnost 83 kg 

   Nosnost 440 kg 

Výška 1462 mm 

Šířka 1360 mm 

Hloubka 1064 mm 

Otočná kolečka o průměru 200mm 

Max. dop. hmotnost náplně 250/440kg 

Odpověď: 

Otázka č. 2 

dále pak požadujete kontejnery s vhozy na sklo, papír a plast, kde chcete  

separační otvory. Stačí u tohoto kontejner s víkem ve víku, nebo na  

plast a sklo potřebujete gumové rozety a na papír plastovou stříšu? 

Odpověď: 

Na plast a sklo požadujeme gumové rozety a na papír plastovou stříšu. 

 

Otázka č. 3 

Předposlední co potřebuji je vědět jaká je přibližně Vaše normální  

objednávka na jeden závoz, kterou chcete do 15 ti dnů dodat. Chápu, že  

to je vždy různé. Chci však mít jen ujištění a aspoň malou představu. 

Odpověď: 

Běžná objednávka je cca 10 ks. 

 

Otázka č. 4 

V poslední řadě bych se Vás chtěl zeptat, proč požadujete vyražení loga  

na zinkovaných popelnicí, jelikož toto dělá jeden výrobce, který Vám pak  

dodá i předražené plastové nádoby, u kterých je dovozcem stejně jako  

ostatní firmy a domnívám se, že to je malý, ale diskriminující problém pro  

ostatní účastníky a potencionální zájemce. Chtěl bych Vás u tohoto  

požádat o zvážení, zda toto je opravdu potřeba či zda by logo nemohlo  

být provedenou na nádobě jinou formou než je ražba. 



Odpověď: 

Vyražení loga požadujeme z důvodu častého odcizování těchto nádob. Každý jiný způsob označení 

popelnice naším logem, není z mého pohledu odolný proti jakémukoliv způsobu odstranění tohoto 

označení a popelnice se tím pádem stává těžce identifikovatelnou. Informace o tom, že tento způsob 

provádí pouze jedna firma opravdu nemám. V našem městě dostává občan nádobu v rámci poplatku 

za likvidaci odpadu, tudíž výměnu nehradí samostatně. Navíc vyražení loga je určitou reklamou, 

propagací naší společnosti. 
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